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Inleiding 
 
Pro Krimpenerwaard heeft aan de griffie de vraag gesteld wanneer de commissie 

van Zijl door de gemeenteraad is ingesteld en wie er in de commissie van Zijl 
zitten. 

 
Antwoord van de griffier a.i.  
 

“De Commissie van Zijl is niet door de raad ingesteld. Het initiatief is ontstaan op 
de Heidag oktober 2016. Waar het onderwerp was "In verbinding en door 

samenwerking naar een vitale(re) lokale democratie!". Niet alle partijen/raads- 
en commissieleden waren toen aanwezig. Elisabeth van Zijl riep op om vast te 

houden wat gezegd was en mee aan de slag gegaan. Dat kon op breed draagvlak 
rekenen. Vervolgens is er een clubje samengesteld met een brede afspiegeling 
(raad oppositie-coalitie, commissievoorzitter, college, burgemeester, secretaris, 

griffie). Het clubje werd een commissie, maar is niet meer formeel door de raad 
benoemd. De commissie heeft wel voorstellen gedaan naar Presidium en raad. 

  
In eerste opzet leek het "clubje" een kortlopende taak te hebben. Nu echter lijkt 
de commissie een steeds belangrijkere rol te krijgen en is het misschien goed om 

alsnog de commissie door de raad te laten benoemen. Ik zal dit bespreken.” 
  

Is hierover eerdere besluitvorming geweest? Zo ja welke en door wie? 
De gemeenteraad heeft nooit een raadsbesluit genomen. Ten onrechte worden 
taken die de democratie raken naar deze informele club gezonden.  

 
Oplossingsrichting 

 
Discussies over eventuele wijzigingen van democratische instrumenten etc. 
moeten in het openbaar plaatsvinden. Een commissie die in beslotenheid 

vergadert ter voorbereiding van deze belangrijke aanbeveling is ongewenst. In 
de twee formele raadscommissies moeten deze onderwerpen worden besproken. 

Ook de samenstelling van deze geheime commissie is onduidelijk en ongewenst. 
Het betreft hier bevoegdheden van de raad en dus gaat de raad hierover. De 
burgemeester heeft dit onderwerp in zijn portefeuille. Hij kan via de reguliere 

commissie zaken bespreken. 
 

Welke stukken moeten er naar de commissie worden meegezonden? 
 

- Alle relevante stukken die betrekking hebben op de instelling van deze 

commissie  
- Samenstelling van de commissie. 

- Een overzicht van de advisering vanaf de instelling. 


